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Reševanje problemov JK Golovec
Judoisti Golovca so bili tudi ob zaključku tekmovalne sezone 1987/

88 zelo uspešni. 22. maja so nastopili na mednarodnem turnirju
v Avstriji v zelo močni konkurenci borcev iz petih držav. Med
tekmovalci šestih slovenskih klubov, ki so nastopili na tem tekmova-
nju, so medalje osvojili le trije državni reprezentanti Impola iz
Slovenske Bistrice in mlajši mladinee Golovca Ozren Skondrič, sicer
nekdanji pionirski prvak Slovenije. Sledil je mednarodni turnir Šte-
fana Kovača v Murski Soboti, s katerega so Golovčani prinesli šest
kolajn: Ozren Škondrič je osvojil prvo mesto, Pavlin in Čok drugi, D.
Alkhatib, AntuničCvič in Lazarevič pa tretja mesta. Sezona se je
zaključila z mednarodnim turnirjem Bežigrada v dvorani $RC Ježica
v Ljubljani. Na turnirju so nastopili tekmovalci iz Češkoslovaške,
Avstrije in Jugoslavije. Ozren Skondrič je zaključil sezono na naj-
boljši možen način, saj je osvojil še eno zlato kolajno, v flnalu pa je
premagal državnega prvaka Avstrije v svoji kategoriji. Kolajno je
osvojil še Peter Antuničevič in trije pionirji Golovca. Vse to so res
lepi in odmevni rezultati štepanjskih judoistov, pa vendar je ob
koncu sezone treba dati poudarek organizacijskim uspehom v letoš-
njem letu.

Judoisti so bili še lani, kljub veli-
kim tckmovalnim dosežkom, lc sek-
cija ŠD Golovec. Zdaj je drugače. Le-
tos se jc formiral judo klub Golovec
s celotnim vodstvom, za prvega pred-
sednika pa je bil izbran Čedo Skon-
drič, nckdanji predsednik SD Golo-
vec. Judoisti so s svojimi tckmoval-
nimi doscžki postali prva ckipa vr-
hunskega športa v mladem Stepanj-
skem naselju. Izvršni odbor JK Golo-
vec je za nastopajoče fante poskušal
poiskati sistemske rešitvc financira-
nja. Zato je ZTKO občine Moste-
Poljc postavila na dncvni red pro-
blcmc razvoja in financiranja JK Go-
lovec. 6. julija jc bila VIII. seja IO
ZTKO. V zvczi s tem scm sc pogovar-
jal s predsednikom judo kluba Skon-
dričem, ki jc bil poln vtisov s se-
stanka.

- Zakaj ste šli na fa problemski
scstaoek?

- IO JK Golovec je menil; da je
zdaj pravi trcnutck, da razpravljamo
o statusu juda v naši občini. Judo je
pri nas cdini borilni šport. Obvezujejo
nas rczullati tekmovalcev, ki trenirajo
žc vcč kot deset let in dosegajo uspehe
nc le v Sloveniji temvcč tudi v Jugo-
slaviji in v tujini. Šc posebcj je bil
sestanck nujcn zato, ker je do sedaj
občinska ZTKO fmancirala lc 15%
našega letncga programa.

- Kaj ste dosegli na tem se-
stanku?

- Moram reči, da nisem pričakoval
tako vclikega razumevanja športnih
dclavccv oziroma IO ZTKO, še posc-
bcj, kcr samc sistemske rcšitvc, ki so
zdaj veljavne, ne dajejo mnogo pro-
stora razvoju judo športa v Ljubljani.

- Kakšne argumente ste vi dali?

- Naj jih naštejem nekaj: v JK ob-
stajajo vsc selekcijc: pionirji, mladinci
in člani, moški in ženske; redno vadi
okoli 150 judoistov; pomembnost
juda za razvoj SLO in DSZ; športni
rezultati, katerc iz leta v leto dose-
gamo: tekmovanje v prvi SJL, imamo
mladinskega reprezentanta Slovenije,
cela plejada mlajših mladincev dosega
izjemne rezultate, s katerimi sodijo
v slovenski vrh; posebnost borilnega
športa, ki zahteva vzgojo celovitc
oscbnosti; pravilno usmerjanje vzgoje
tckmovalcev, na kar nas neprestano
opozarjajo družbenopolitične organi-
zacijc.

- Kaj ste pravzaprav dosegli?
- IO ZTKO ie na osnovi celotne

analizc razumel težave, v katerih smo,
pohvalno se jc izrazil o organizaciji in
vodstvu ter o prizadevnosti članov IO
JK Golovec. V okviru svojih možnosti
je določil finančna sredstva iz rezerv,
omogočil šolanje kadrov (trenerjev,
sodnikov in članov, ki vadijo nove
tehnike) v mednarodnih judo šolah
v Strunjanu. Z eno besedo: dan je
predpogoj, da JK Golovec nadalju/e
delo in da nc zavira razvoja nastopaio-
čih športnikov.

IO ZTKO je zavzel stališče, da je to
le trenutna pomoč v okvim obstoje-
čega sistema in da je treba poiskati
končno rešitev preko občinske skupš-
čine, da JK Golovec dobi trajnega
sponzorja izmed nekaterih delovnih
organizacij v občini.

Ob koncu naj povem, da je splošno
vzdušje na IO ZTKO dalo še večje
zaupanje vodstvu JK Golovec, da niso
prepuščeni sami sebi; verjamemo, da
bomo s skupmmi močmi našli ustreze
rešitve.

Zahvaljujemo se vsem DO v občini
Mosre-Poljt, ki so s svojimi skrom-
nimi prispevki omogočili, da je IO JK
Golovec uspel izpeljati začrtani pro-
gram v sczoni 1987/88. Brez te po-
moči bi sc lahko delo v judo klubu
zares ustavilo.
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